
V LJUBLJANI

Osnovno zdravstvo -
osnovni problem

Mestna konferenca ZKS
Ljubljana je stopila ob bok
prizadevanjem Zdravstvene-
ga doma Ljubljana, ki se uba-
da s številnimi težavami zno-
traj svoje delovne organizaci-
je, svojih temeljnih organiza-
cij. Vse to, bi lahko dejali, se-
ga v zarodkih že daleč nazaj,
danes pa, ko je treba zdrav-
stveno varstvo postaviti na
nove temelje (ne le v f ormalnih
dokumentih, marveč v živem
delu) se vse kaže v še ostrejši
luči.

Prizadevanja so seveda vsa
usmerjena v to, da bi ljubljan-
skim zavarovancem zagotovi-
li čim boljše osnovno zdrav-
stveno varstvo in da bi v re-
snici začeli odpravljati pro-
bleme, ki se vlečejo že leta. In
usmerjena v to, da bi delovna
organizacija - Zdravstveni
dom Ljubljana čim bolj ubra-
no zazvenela - kajti le tako bo
primerno osnovno zdravstve-
no raven mogoče v resnici za-
gotoviti.

Kdaj bo vse to - na to ni
odgovorila minula problem-
ska konferenca, katere pobu-
dnik je bila, kot rečeno, Mest-
na konferenca ZKS Ljublja-

na. Tu se je pokazalo, da bo
treba še bolj načrtno pristopi-
ti k razreševanju vrste odprtih
vprašanj znotraj Zdravstvene-
ga doma. Zelo velikokrat na-
glašano razmerje med delov-
no skupnostjo skupnih služb
in temeljnimi organizacijami
ni odkrivalo le nekakšnih še
vedno prisotnih neustreznih
antagonizmov med enimi in
drugimi, med delavci, ki kot
da delajo eni na enem in drugi
na drugem bregu reke. Ti
poudarki, ki jih je bilo čutiti iz
posameznih razprav na konfe-
renci povedo tudi, da proble-
mi Zdravstvenega doma
Ljubljana niso le problemi
prizadete delovne organizaci-
je, marveč segajo tudi čez
njen rob.

Zakaj toliko administrativ-
nega dela, zakaj se srednji me-
dicinski kader, ki se je šolal za
opravljanje medicinskih sto-
ritev, večji del svojega časa
ukvarja s papirji in ne s tem,
kako bi strokovno čim učin-
koviteje pomagali bolnikom!

Ne nazadnje sodi v ta okvir
vprašanj tudi šibka udeležba
uporabnikov v organih uprav-
ljanja v temeljnih organizaci-

jah Zdravstvenega doma. Šib-
ka po številu in šibka po šibki
dejavnosti tistih, ki so formal-
no v organe upravljanja s stra-
ni uporabnikov že vključeni.

Konferenca, ki je načela,
nadaljevala in tudi odkrivala
cele nize odprtih vprašanj in
problemov, ki jih bo treba po
vrsti rešiti vse, če naj osnovno
zdravstvo v Ljubljani postane
to, kar bi zdravstveni delavci
želeli in kar potrebujejo zava-
rovanci, je postavila zlasti
pred komuniste v osnovnih
organizacijah ZK v temeljnih
organizacijah Zdravstvenega
doma v Ljubljani, da še ta me-
sec sedejo za svojo problem-
sko mizo; ostro začrtajo ope-
rativne plane in tudi samokri-
tično ocenijo dosedanje napo-
re, ki so bili šibki. Sodeč vsaj
po tem, kako zelo zelo nared-
ko so se doslej komunisti tu
sestali. Da bi pospešili vsa
zdrava prizadevanja blizu
1700 delavcev, ki delajo v te-
meljnih organizacijah Zdrav-
stvenega doma Ljubljana in
potešili neizpolnjene želje (in
potrebe) zavarovancev.
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